

Belajar bahasa Korea berbaloi

- Mukla 16



Kerja rawalan buka mata tentang golongan memerlukan



USAH PUTUS ASA: Semangat engan pita asa serta dorongan dan motivasi yang sering diberikan ibu bapanya, membolehkan terung kejayaan Enck Muhamad Hilmi Rahman

MENJADI sukarelawan bagi Kelab Khidmat Kebajikan Universiti Teknologi Nanyang (NTU) dengan menjadi tutor dan mentor pelajar daripada beberapa memernikan telah mengubah sikap Enck Muhamad Hilmi Rahman terhadap kehidupan. Mengandung segala keperluan dan rintihan kisah hidup mereka seakan membuat semangat anak muda 26 tahun itu mahu bekerja dalam syarikat atau pertubuhan yang prihatin terhadap kehidupan mereka yang kurang berkemampuan. "Saya berpeluang berinteraksi dengan mereka dan mengolympi masalah yang mereka alami. "Ada yang menghadapi masalah kewangan dan ada pula kekurangan perkhidmatan ibu bapa. "Dengan menjadi mentor kepada mereka, saya dapat membantu bukannya sahaja daripada segi pelajaran bahkan membentaskan perkhidmatan mereka," kongsiannya. In yang mendorong anak bongsu tiga beradik ini untuk bekerja di NTUC Fairprice selepas tamat pengajian dalam bidang Kimia dan Sains Mekanikal dan Teknologi di NTU.

Menurutnya misi syarikat itu yang sering diadakan perbauri kerja kemasyarakatan memarah miniatnya. Tambahnya, usaha syarikat itu membantu mereka yang memerlukan dengan mengurangkan kos kehidupan di Singapura, dengan memperolekkan produk kos rendah, sesuatu yang ingin beliau dipelajarinya. "Saya memang tertarik dengan *household*, atau produk yang dibuat sendiri di Singapura. "Saya mahu pelajari bagaimana secehal produk, itu dapat dibina dengan mahu yang baik tetapi pada masa sama, dimampui wang," katanya. Beliau mahu mendiidati tentang kecekapan makanan serta cara menghasilkannya. Namun sebulan dapat mempelajari sebagai pelatih pengurusan, peria mengetahui apa yang berlaku di sekitar pasar raya itu. Beliau kini ditempatkan di pasar raya NTUC Fairprice di pusat beli-beli Vivocity. "Saya perla lebih sendiri bagaimana

na operasi di pasar raya, masalah yang dihadapi pekerja selain mencari luntaran bagaimana mengotakkan operasi," katanya. Lagipun, sebagai sebahagian kurusannya, beliau telah mengikuti sesi bekerja samahi belajar di syarikat Mowle International, salah satu syarikat anak terbesar di sini. Beliau terlibat dalam proses pembangunan prototip produk bagi pelbagai jenama gula-gula ternasok memperbaiki rasa produk berkenaan. Beliau, yang ibu bapanya seorang penas dan suri rumah, haidi memeni ijazah Sarjana Muda (Kejurian Tertinggi) dalam kurusannya Selasa depan. Menurut bekas pelajar Maktab Rendah Caticik ini, kejayaannya hari ini adalah eklam motivasi yang setia diberikan ibu bapanya. "Saya rasa amat berbangga mereka sering menyokong dan amat prihatin terhadap setiap keputusan saya. "Mereka banyak berkorban buat saya dan saya akan lakukan yang terbaik agar mereka bangga dengan kejayaan saya," ujarnya lagi.

KONKOWEYEN NTU

Tujuh daripada 10 siswazah Universiti Teknologi Nanyang (NTU) bagi kohort 2019, berjaya mendapatkan pekerjaan sebelum tamat pengajian. Wartawan SHAHIDA SARHID (@sshahida@sph.com.sg) menemu ramah dua pelajar yang berjaya mendapat pekerjaan pilihan mereka sebelum tarikh konkoweyen mereka.

Mahu gembirakan ibu bapa jadi pendorong kejayaan



BANKIT BERHANG MAFAS BARU:

Putung yang diberikan sebarang pengajiran di NTU selai semasa; mahu merubah sikapnya terhadap pelajaran tahu banyak membantu Cik Nadia merah ketegangan sehingga merah (ijazah Sarjana Muda (Kejurian Tertinggi) - Foto-foto ini oleh RAZAK ABDUL RAZAK

KEPUTUSAN diperkasan GCE peritakat "O" dan "A" Cik Dian Nasia Muhamad Tahir, 24 tahun, tidak begitu membingungkan beberapa tahun lalu. "Mungkin ibu bapa saya tidak menyatakannya, tetapi saya dapat rasakan yang mereka apa kecewa dengan keputusan saya," angapnya. Justeru apabila berpeluang memasuki Universiti Teknologi Nanyang (NTU) untuk mengikuti kursus Pengajian Linguistik dan Berbilang Bahasa, anak kedua tiga beradik ini menyatakannya sebagai pelung terakhirnya untuk menuntikan kemampunya dan paling penting sekali, mengembirakan ibu bapanya. Ibumya, Cik Raps Azrinah, 53 tahun, ialah seorang mudi pengurus sekolah, manakala bapanya, Enck Muhamad Tahir Zaidi, 54 tahun, ialah seorang pengurus dalam penegerangan (in-digital manager). Cik Nadia mahu merubah sikapnya terhadap pelajaran dan berusaha berangguk untuk menampai kejayaan. "Sebelum memasuki universiti, saya tidak begini endahkan pelajaran saya. Selebihnya saya akan belajar sebelum peribahasa kerana terpelak," kongsiannya. Namun minatnya mempelajari linguistik telah memahkannya untuk terus melakukan yang terbaik dalam setiap ujian yang perlu ditailinya.

Malah beliau tidak pernah mengangap setiap apa yang dipelajarinya itu sebagai satu beban. "Saya benar-benar menikmati setiap detik mempelajari linguistik dari ini memandikan proses pembelajaran saya," ujarnya yang telah membawa kali namanya tersenarai dalam senarai dekan. Beliau telah memilih bahasa Korea sebagai bahasa piliannya. Memerutnya, ramai yang memilih untuk mempelajari bahasa itu dan ini membentasi pelung untuk mengemalkan pengemalan bahasa itu dengan lebih ramai pelajar lain. Mengambil bahasa Korea pada tahun pertama ternyata telah membentasi, kehadiran universitinya. Beliau telah menghabiskan masa sepanjang satu penggi di Korea Selatan dan di tahun kedua, profesornya telah mencadukannya untuk mengemil bahagian dalam satu forum biala yang dijalankan di negara itu. Belas pelajar Maktab Rendah Yishuan dan Sekolah CHU Si Theresa's Convent itu telah mewakili Singapura sebagai ketua delegasi bagi Forum Biala Antarabangsa ke-29 yang diadakan Kementerian Keluhan dan Kesukmakan Jantina Korea Selatan. Pada Januari tahun lalu juga, beliau telah mewakili Singapura sebagai ketua delegasi bagi Program Pertukaran Biala Masa Depan Asoom-Korea ke-19 yang dibentok

Majlis Kebangsaan Pertubuhan Biala Korea Selatan. Semasa program pertukaran itu, beliau berpeluang dengan 100 anggota delegasi lain daripada 10 negara Asoom dan Korea Selatan. Ternyata pengalaman itu telah membawa minatnya tentang pelung pelajaran yang diinginkannya. "Semasa mengikuti Sidang Biala Antarabangsa di Korea pada 2017, saya telah bertemu dengan sebilangan biala kecha yang bekerja di Kedutaan Singapura di Seoul. "Beliau telah mengemil kepada saya bagaimana pekerjaannya cukup berkesan. "Beliau juga merupakan orang pertama bagi rakyat Singapura yang mengalami masalah di luar negara. "Sejak itu saya tahu inilah kerjaya yang saya inginkan," katanya. Kerja keru ini akhirnya berlobi apabila Jumaat ini, anak muda itu akan menerima ijazah Sarjana Muda (Kejurian Tertinggi) dalam kurus yang diikutinya. Beliau yang kini sodupun mahu bekerja di Kementerian Ehowat Luar sebagai Pegawai Khidmat Luar, berkata sikap yang positif terhadap pekerjaan dan sokongan kakah keluarga merupakan respi kejayaannya hari ini. "Sentiasa bersyukur terhadap yang kita ada dan robot setiap pelung yang ada. Anda tidak tahu bagaimana ia memfaktorkan anda satu hari nanti," ujar Cik Nadia.



BANGGA MEWAKILI SINGAPURA: Cik Nadia (dua kiri) bersama seorang lagi wakil Singapura, Enck Muhamad Ong (tiga dari kiri) mengambli siji di atas poster bersama pegawai Majlis Kebangsaan Pertubuhan Biala di Korea yang juga merupakan pengantar acara itu. - Foto oleh DANI HUDA, MUHAMAD TAHIR